
Zápis z komise  revitalizace sídliště Šipší ze dne 9.10.2006 

 

Datum a čas jednání: 9.10.2006, 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací  místnost MÚ, Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Hosté: MVDr.Václav Vančura, pí Krupičková 

 

Program jednání: 

 

 Zahájení, prezence 

 I.etapa realizace dopravního generelu sídliště Šipší – Ing.arch.M.Kremla 

 Škvárové hřiště – MVDr.V.Vančura 

 Dětské hřiště  Opletalova – pí Krupičková 

 Kontrola zápisu 

 Různé 

 Závěr 

 

Zahájení , prezence 

 Jednání zahájil předseda komise, přivítal přítomné, obeznámil s programem 

 

I.etapa realizace dopravního generelu sídliště Šipší 

 Ing.arch.Kremla informoval členy komise o dalších krocích , které se uskutečňují v této 

akci. Byla podepsána smlouva se společností Silnice – Čáslav. Součástí smlouvy je také 

harmonogram stavebních prací, které by se měly zahájit do 14 dnů od podpisu smlouvy. 

Dne 10.10.2006 se uskuteční další schůzka se zástupci společnosti, kde se vše bude 

organizačně dolaďovat. Prvním krokem by měla být stavba nového parkoviště. 

 Práce by měly být ukončeny 17.7.2007. 

 Ing.Jirásek podotkl, že občan by měl být informován o celé záležitosti dopředu a včas, 

aby byl na situaci byl připraven a na určitá omezení by lépe reagoval. Navrhoval 

zveřejnění  v Kutnohorských listech a na internetových stránkách města. 

 Úkol: Ing.Martin Kremla  připraví materiál do Kutnohorských listů ke zveřejnění a 

předá  pí Hnátkové, která ho současně použije i na internetové stránky města. 

 Úkol: Pan Černý dá do naší skříňky materiál, který mu poskytne pan arch.Kremla 

ohledně zahájení prací na I.etapě dop.generelu. 

 Ing.arch.Kremla poté  dal k diskusi několik bodů, které se týkají podrobného řešení 

dopr.generelu, aby k nim zaujali členové stanovisko 

 Např.:komunikace a parkování: Ing.Kremla – chtěl víc zklidnit, projektanti ne; materiál 

na parkovací ploše : Ing.Kremla zatravňovaní zeleň –projekce dlažba; plochy pro pěší: 

požadavek OŽP zachování černé borovice –budou muset proběhnout jednání; 3 m 

chodníky: moc široké , chodníky zachovat , ale zúžit 

 Ing.Tvrdík –nechápe, proč se zrušilo usnesení RM z roku 2002, které hovořilo o tom, že 

není možno v oblasti sídliště kupovat za úplatu parkovací stání. Nastane logicky úbytek 

parkovacích míst. 

 Ing.Jirásek – proč RM nejedná se specializovanou komisí o takovýchto kontroverzních 

rozhodnutích ? 

 MVDr.Vančura – rozhodnutí je pouze směrem k podnikatelským subjektům, RM si 

možnost jednání s komisí neuvědomila 



 Hnátková – co se týká kontejnerů, určitě nedělat  zákoutí, protože by se shromažďoval 

jenom odpad 

 Závěr kontejnery -  zastřešení  z makrolomu 

 Ing.Jirásek vyjádřil za celou komisi pochvalu panu arch.Kremlovi za práci, úsilí a 

aktivitu, kterou vynakládá při realizaci této akci 

 

Švárové hřiště – MVDr.Vančura 

 Pan doktor Vančura byl pozván ohledně  škvárového hřiště. Podal informaci  o své 

představě fungování tohoto sportovního areálu, chtěl by, aby Lorec + tzv.škvárové hřiště 

tvořil jeden sportovní areál 

 Po zkušenostech z jiných měst byl odrazován a upozorňován na to, aby nové hřiště 

nebylo přístupné veřejnosti, ale navzdory tomu se do nájemní smlouvy připravuje zatím 

doba 4 hodiny pro veřejnost 

 Velkým problémem bude v zimním obdobím úklid sněhu, jak finančně, tak technicky. 

Záležet bude na povětrnostních podmínkách. 

 Ing.Jirásek oponoval, že argumentovat úklidem sněhu, jako důvodem pro tak nízký počet 

hodin pro veřejnost se mu zdá neopodstatněné. Je pro něj přijatelnější řešení dát  

veřejnosti k dispozici vyšší počet  hodin a v případě nezájmu ho až poté snížit. 

S Martinem Hlavatým vypracoval připomínky k dodatku smlouvy (počet hodin pro 

veřejnost, přesnější definice zodpovědnosti, přesné určení hodin). 

 MVDr.Vančura – musel by tam být správce a z jeho strany zněl taky dotaz do diskuse, že 

nikdo neví , jaký bude zájem veřejnosti 

 M.Hlavatý – připomínka – vsuvka do návrhu smlouvy – školy kutnohorské zdarma, 

mimo Kutnou Horu zpoplatnit 

 MVDr.Vančura – je proti platbám, protože děti z kutnohorských škol také navštěvují 

hřiště i v jiných městech  a neplatí tam  a sportování mládeže by se mělo podporovat a 

on, jelikož má na starosti školství ví , že školy nemají peníze. 

 Připomínky chce poslat pan Vančura na svou e-mailovou  adresu 

 

Dětské hřiště  Opletalova ulice – pí Krupičková 

 Pí Krupičková opět navštívila naši komisi, problém se týká nevyřízení její stížnosti 

ohledně problému v lokalitě dětského hřiště v ulici Opletalova ulice, konkrétně hluk dětí 

ve večerních hodinách, porušení plotu a poté následné rozbití oken míčem z hřiště. 

Navrhované řešení z léta dle slov pí Krupičkové technické oddělení neprovedlo. 

 Rada města na svém jednání  dne 20. září 2006 svým usnesením rozhodla, že  souhlasí 

s provedením  opravy plotu  u víceúčelového hřiště na sídlišti Šipší výměnou 

poškozených pásů pletiva a zvýšením  jeho odolnosti navařením kovových výztuh. 

Technické oddělení slíbilo realizaci do tří týdnů 

 Zatím se nic neděje dle tvrzení pí Krupičkové 

 Ing.Tvrdík z technického oddělení – hledá se ještě další řešení (závěsné sítě doporučené 

MVDr.Vančurou). Řešení dle usnesení RM nebude realizováno. 

 MVDr.Vančura, který se o problému dověděl až na Radě města, sám garantoval pí 

Krupičkové, že dohlídne na to, aby ta síť byla realizovaná co nejdříve, ale nezaručoval 

100% úspěch, zda to bude mít dlouhodobý účinek 

 

Kontrola zápisu 

 Skříňka u Kauflandu je výborná, lidé se u ní zastavují, je u na dobrém místě 

 Plnění usnesení – Ing.Kapička - Doplňující informace pro komisi revitalizace sídliště 

Šipší:  



      Křižovatka „Na Špici“ je platným, schváleným územním plánem Města navržena jako 

okružní. Jedná se o silnici (2tř.) ve správě KÚ Středočeský kraj .  

     Podle sdělení odboru dopravy MěÚ  Kutná Hora se nejedná o kolizní místo v dopravě a 

z těchto důvodů není změna stávajícího křížení na křižovatku okružní „Na Špici“ zařazena 

do harmonogramu akcí postupně realizovaných  „Ředitelstvím silnic a dálnic“. 

     Podnět na zařazení do harmonogramu ŘSD může na doporučení dopravní komise a rady 

Města  podat Město s příslušným odůvodněním, že se jedná o kolizní, nebezpečnou a 

problematickou křižovatku. K žádosti doloží i statistiky a posudky. Křižovatka „Na Špici“ není 

dle statistik na silnici 2.třídy kolizním místem v dopravě. 

     Okružní křižovatka „ Na Špici“ jako jedna za závěrečných etap realizace navrženého  

dopravního generelu sídliště Šipší  zrychlí, zpříjemní a usnadní přístup do území sídliště, pokud 

občanská sdružení nebudou jiného názoru.      

 

 Dopis občanského sdružení Na Studních 70 ,dát návrh na usnesení přímo do „košilky“ – 

zajistí Děkanovská ( podklady ještě z minulého zápisu) 

 Ing.Tvrdík zajistí instalaci zbylého hracího prvku na dětské hřiště a úpravu keřů u domů 

Jana Palacha 142-144. 

 Sledovat dále realizaci webových stránek komise 

 

Různé 

 Pan Nováček – od svých spoluobyvatelů tlumočil pochvalu, že na sídlišti  se dějí změny 

k lepšímu, že je vidět snaha o zlepšení, např. v opravě chodníků, komunikací, anebo 

zeleně. Vyjádřil poděkování  pracovníkům TS. 

 Paní Majznerová zjistila na internetu kontakt na nadaci PŘEZ , která poskytuje dotace na 

dětské hřiště a hrací prvky, žádosti se přijímají do 15.11.2006, mohlo by se to využít. 

Dobrý nápad. Kontakt předán panu Tvrdíkovi, vedoucímu technického oddělení 

 Ing.Jirásek vznesl dotaz na pana Tvrdíka, kolik věcí chybí k realizaci dle zpracovaného 

seznamu nutných oprav?? Ing.Tvrdík řekl, že chybí už jenom několik oprav. 

 Pan Černý – upozornil na parkování vozidel na zeleném prostranství v areálu za 

restaurací na sídlišti v ulici 17.listopadu. Bylo by vhodné upozornit Městskou policii, že 

nejdřív tam bylo jedno, teď jich tam je několik, ale jedno tam je dlouhodobě. 

 Úkol:poslat zápis panu Kubovému z Městské policie se žádostí o přešetření parkování 

na travnaté ploše – zajistí Děkanovská. 

 Ing.Jirásek -  dotaz na  architekta Kremlu ohledně dalšího postupu při řešení DG Šipší 

 Ing.arch.Kremla – řešení situace u Kauflandu , etapy jsou jasné z dopravního generelu 

 Ing.Jirásek – do prosincového jednání by bylo vhodné mít pracovní materiály – vize do 

II.etapy 

Komise na závěr volebního období konstatovala, že vzhledem k její specifické náplni práce 

nepovažuje za nezbytné jí rušit a v novém volebním období jí znovu zakládat (tedy zvolit 

stejný postup jako na začátku tohoto volebního období).  

Toto doporučení předkládá  nové RM, která bude zvolena v příštích dnech. 

 

Příští jednání se koná dne 13.listopadu 2006 v 15.30 hodin  

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském dvoře 

 

 
 

 
Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem:Ing.Jirásek Zdeněk 


